
NYHEDSBREV SEPTEMBER 2024

Kære Grundejere.

Sommeren nærmer sig sin afslutning, om end vejret stadig er et dejligt sensommervejr.

Bestyrelsen er igen trukket i arbejdstøjet efter de to gennemførte generalforsamlinger, så de

vedtagne forslag og beslutninger kan udføres..

Det betyder, at vi først har haft fokus på 3 punkter fra disse. Det drejer sig om det grønne område

ved Elsdyrløkken (som var planlagt til legeplads), asfaltplanerne samt handlingsplanerne for de

grønne områder.

Det har vist sig ikke at være så enkelt at få tilladelse til at anvende de 50.000 kr. vi fik i tilskud. I

skrivende stund har vi fremsendt 2 forslag, hvor vi for den sidste håber at det ligger i tråd med og

rammerne for tildelingen, så vi kan få sat gang i planerne.

Første del af asfaltplanerne er nu sat i gang, idet Ræveløkken får lagt nyt asfalt på i dagene 30.

september og 1. oktober. Her vil det ikke være muligt at benytte vejen. Beboerne er i denne uge

blevet orienteret omkring kørsel og rensning af rendestene.

Handlingsplanen for de grønne områder er igangsat, efter afholdt møde med Stein Frandsen

omkring tidspunkter for udførelsen af arbejdet. Resultatet vil kunne ses henover efteråret.

Vort første bestyrelsesmøde efter sommerferien havde deltagelse af en af de nye suppleanter –

Anders Kromann Nielsen. Skulle der sidde en derude, som kunne tænke sig at deltage i arbejdet, så

send gerne en mail til formanden, vi skal gerne have fundet endnu et medlem frem imod næste

generalforsamling.

Det har været rart at se, at hækkene i år er blevet pænt holdt, og klippet ind, så fortovene og

stierne er friholdt og kan passeres. Skulle der være enkelte, der ikke har fået det gjort, så ser vi det

gerne gjort. Har man klippet for tidligt, så skal hækken nok have en klipning mere.

På vegne af bestyrelsen.

Michael Jacobsen

Formand


